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ZAPISNIK 

2.  seje Sveta staršev, ki je bila 29. 5. 2024 ob 17.00 v enoti Solzice, Gozdarska pot 11 A. 

 

Seznam prisotnih članov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu vrtca. 

Sejo Sveta staršev je vodila predsednica ga. Nina Gladež. 

 

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev  

2. Informacija o zaključku vpisa otrok v vrtec za šolsko leto 2024/2025 

3. Sistemizacija delovnih mest za šolsko leto 2024/2025 

4. Organizacija dela v počitniškem času 

5. Predlogi in pobude  

6. Razno 

 

Ravnateljica in predsednica sveta staršev prisotne pozdravita in ugotovita, da sklepčnost ni 

podana. Ravnateljica odgovori, da se ne bodo sprejemali sklepi, temveč bo samo seznanitev in 

da sklepčnost ni potrebna. 

1. SKLEP: Prisotni se strinjajo s predlaganim dnevnim redom.  

 

K točki 1.) Pregled in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev 

 

Mama poda pripombo na zapisnik prejšnje seje, ker jo zanima, zakaj se ni odvilo nič v smeri 

učenja angleščine v prostorih vrtca, kot smo se dogovorili na prejšnji seji. Gospa ravnateljica 

razloži, da po pogovoru s strokovnimi delavkami vrtcu to ni v interesu. Starši vztrajajo in 

argumentirajo razloge za, zato gospa ravnateljica pove, da bodo s poskusnimi prijavami v 

posameznih oddelkih »potipali«, koliko bi bilo sploh interesa staršev za to in se bi potem 

odločali, kako naprej. 

Nato starši potrdijo zapisnik prejšnje seje. 

 

2. SKLEP: Prisotni potrdijo zapisnik 1. seje Sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2023. 
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K točki 2. in 3.) Informacija o zaključku vpisa otrok v vrtec za šolsko leto 2024/2025 in 

sistemizacija delovnih mest za šolsko leto 2024/2025 

Ravnateljica predstavi sistematizacijo delovnih mest glede na število vpisanih otrok in Gospa 

ravnateljica poda informacije o zaključku vpisa otrok v vrtec in o sistemizaciji delovnih mest 

za šolsko leto 2024/2025. Zaradi manj rojenih otrok bodo tudi višek delavcev (3), omeni tudi 

število oddelkov po enotah (heterogene in homogene skupine) ter delovni čas enot (letos je 

samo 1 mama izrazila željo za popoldanski vrtec). 

3. SKLEP: Prisotni so seznanjeni s predlogom Sistematizacije delovnih mest za šolsko leto 

2024/2025. 

K točki 4.) Organizacija dela v počitniškem času  

Glede organizacije dela v počitniškem času gospa ravnateljica opomni starše, da izpolnijo vlogo 

za prisotnost otrok v poletnem času in se hkrati opraviči za napako na vlogi, saj piše leto 2023. 

Pove, da bo odprta enota Solzice, da bodo otroci razvrščeni po enotah in da se bo potrudila, da 

bo otrok poznal vsaj 1 vzgojiteljico. Pogovor teče tudi o ceni vrtca v poletnem času (rezervacija 

se plača 25 %, sicer se plačajo samo dejanski dnevi, ko je otrok prisoten). 

K točki 5. in 6.) Predlogi in pobude ter razno 

Starši podajo nekaj pripomb, pobud, pohval: 

- Popraviti vrata na Javorniku (gospa ravnateljica pove, da so vrata popravljena); 

- Klima v poletnem času v enoti Solzice naj bo primerno nastavljena, da ne bo premrzlo 

(gospa ravnateljica bo na to bolj pozorna); 

- Kritika se navezuje na vzgojiteljico, katera zjutraj sprejema otroke. Sprejem ni vredu, 

saj med sprejemom otrok tudi telefonira, zgodilo se je večkrat in mamica je razočarana 

nad odnosom (gospa ravnateljica se bo z delavko pogovorila); 

- Zahvala za spanje v vrtcu v enoti Solzice, oddelek 5-6 let; 

- Umivanje zobkov (gospa ravnateljica pove, da tega v vrtcu ne bo, delajo pa veliko v 

smeri ozaveščanja in povezovanja z zdravstvenimi ustanovami); 

- Pripomba glede neusklajevanja datumov pohoda z lučkami in drugimi dogodki – bazar 

(gospa ravnateljica pove, da je vedno enaka težava in da bi se morali vrtec in šoli med 

seboj bolje dogovarjati glede datumov); 

- Pri jutranjem odpiranju vrtca menda vzgojiteljica zamuja (gospa ravnateljica se bo z 

delavko pogovorila); 

- Neprimeren odnos specialne pedagoginje do staršev, ki pripeljejo/odpeljejo otroke iz 

vrtca, saj jih niti ne pogleda, kaj šele pozdravi. Pohvaljeni čisto vsi ostali delavci vrtca, 

vključno s kuharji in čistilkami, vedno so nasmejani in vljudni; 

- Gospa ravnateljica omeni še napredek pri novo gradnji vrtca v Kotljah, kjer je planiranih 

5 oddelkov, izbrali so arhitekta iz Velenja.  
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Čas zaključka: Seja se zaključi ob 18.20 uri. 

 

 

 

 

Predsednica Sveta staršev: 

Nina Gladež l. r. 

 

ZAKLJUČKI: 

1. Na 2. seji Sveta staršev smo sprejeli 3 sklepe. 

2. Zapisnik dobijo v vednost člani Sveta staršev skupaj z gradivom in vabilom na naslednjo 

sejo, zapisnik bo objavljen na spletni strani vrtca in na oglasnih deskah v enotah vrtca. 

3. Priloženo gradivo: 

- vabilo na 2. sejo Sveta staršev vrtca, 

- zapisnik 1. seje Sveta staršev. 


